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Edward Osborne Wilson is an American biologist, researcher, theorist, and author. His
biological specialty is myrmecology, a branch of entomology. A two-time winner of the
Pulitzer Prize for General Non-Fiction, Wilson is known for his career as a scientist, his
advocacy for environmentalism, and his secular-humanist ideas pertaining to religious
and ethical matters. He is Pellegrino University Research Professor in Entomology for
the Department of Organismic and Evolutionary Biology at Harvard University and a
Fellow of the Committee for Skeptical Inquiry. He is a Humanist Laureate of the
International Academy of Humanism.
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E.O. Wilson's Life on
Earth，iBooks2上的教科书免费版本，让人感觉来到了未来，这种多媒体的教学方式太
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给力了，很有科幻范。让人很有兴趣来看原本应当枯燥的东西。

-----------------------------
ibook平台上的免费书，但不管是行文还是电子书本身的科技感都绝对是月付费级别的
。是一本如果有人对生物生态感兴趣，我会推荐从这本开始的好书。补充：这本书在ib
ook上被分成了七小本，我加了一下一共1371页。我这几年是断断续续用碎片时间看完
的，想到这几年的碎片时间有一部分给了这本书，就觉得没浪费，很值得。：）

-----------------------------
最新版本http://www.appannie.com/books/ibooks-store/book/530415650/
很强大的互动书籍。
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